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1 . Stdmmans iippnande
Ordfcjranden hiilsade alla viilkomna och {tirklarade st6mman cippnad. Samtidigt presenterade
ordforanden styrelseledamciterna Birgit Segner, sek-r, Krister Martini, kasscir och suppleanterna Jan
Hall och Magnus Krampell samt webmaster Erik Frid.
Kallelsen utldmnad inom ltireskriven tid
Stdmmans godkiinde att kallelsen utl2imnats stadgeenligt.
Godkiinnande av dagordning
Ordloranden meddelade att denna extra stdmma endast avsAg asfaltering men att Mats Ridell fEn i
uppdrag pA ordinarie stdmma att ta fram offerter ltir att byggu fibernZit och presentera detta pA
denna extra stdmma, under punkt 8. Fcirslaget til l dagordningen godkiindes.
Val av ordftirande ftir stdmman
Fcireslogs och valdes sittande Nils Jansson
Val av sekreterare ftir stlmman
Fcireslogs och valdes Birgit Segner
Val av tvi justeringsmin och tillika riistrlknare
Fdreslogs och valdes Mats Ridell och Christian Cronquist
Fiirteckning iiver nirvarande medlemmar
E,n ndn,arolista sdndes runt lor underskrift. StZimman godkiinde att denna fick utgdra rdstl?ingd
med en rcist per fastighet
lnformation och beslut om asfaltering
Som tidigare meddelats har sfyrelsen g6tt igenom 4 offerter, dzir man ftireslAr s&imman godkiinna
offert fr6n NCC. Jan Hall redogjorde lor NCC:s offert enligt floljande:

. 800 tkr innefattande gator, g6ng och cykelvZigar, parkeringsytor samt
avstrin gn ingsventi ler

utvidgad parkering
ca 20 uppfarter baserad p6 intresseanmiilan dec 2006.
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e 142 tkr

Angivna priser dr fixpriser exkl moms. Arbetet kommer aff uffiiras under 4 veckor enligt givna
fbrutsattningar och under dagtid. Kvalitetsansvarig byggkontrollant blir konsult ffin SWECO.
L,rsdttning til l konsulten kommer att ske i lopande riikning om ca 750 krltim exkl moms.

Kassoren infonrerade om att ca 600 tkr finns i kassan. Om vi linar 600 tkr sa har vi garanterat
pengar til l hela asfaltfakturan. L6net kan tas pi 3 eller 5 6rs amortering med r<irlig rdnta dvs. 200 kr

| 20 kr I minl fasti gh etszigare.

Diskussion orn bl a borttagande av triidrotter och insiitlande av rotspiirr, farthindrens h<ijd efter
asfaltering, vattenavrinningen vid uppfarter till carportar, vilken entreprenadform med tanke pi att
fbreningen ska hAllas skadelos mot NCC, amorteringstiden for lan, avyttring av ldreningens
fondmedel, felparkerade bi lar.

Stdmman beslutade enligt styrelsens ltirslag att anta NCC:s offert ti l l ett belopp av 800 tkr + moms
- 1 000 tkr. I
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Stiimman
utnyftjas.

Stdmman
uppfarter
uppfart.

beslutade enligt styrelsens lorslag att optionen om utvidgning av parkeringsy'torna inte

beslutade att medlemmarna ges mojlighet att via sgrelsen bestiilla asfaltering av sina
-fram till carport - lor 290 kr/m2 (inkl moms) med ett schablonavdrag av 6 m2 lor varje

Stdmman beslutade att sfyrelsen skall {tir ltireningens riikning grira en upplining pi 600 tkr till
rcirlig rdnta, idagT oh, och med amorteringstid ph3 ir, vilket innebdr en extra kostnad per ar om
2 400kr per fastighet.

Slutligen beslutade stdmman godkiinna styrelsens fiirslag att det iligger varje fastighetsegare att ta
bort all viixlighet upp till en hojd av 1,5 m ovan mark vid tomtgr2ins som vefter mot asfalterad 1ta
ftire den 14 september 2008.
Med anledning av ovanstiende beslut tidigarel2iggs sk<itseldagen til l den l3 september kl 10.00.

Tidplan lor asfaltering kommer att mailas ut och siittas upp pi anslagstavlan.

Inforrnation och beslut om fiberkablar ftir datakommunikation i VA-nEtet
Arsmotet den 4 mars beslutade att Mats skulle, med anledning av sitt ftirslag aftbyggaett fiberniit
ltire asfalteringen, ta fram offerter frAn nigra aktorer och presentera detta pA extra
fdreningsstZimman. Styrelsen hade inget lorslag til l beslut giil lande denna punkt. Ordf niimnde att
nAgon budget dock inte fanns.
Riitt omfattande material lzimnades ut till ledamciterna vid motet. Mats redoglorde fiir framtagen
offer-t frAn EltelNetworks AB, som installerat fiberniit i dagvattenbrunnarna i Hultsfied med gott
resultat. Berdknad kostnad lor samftill igheten ca 474 tkr inkl moms plus anslutning ca 5 tkr/hus.
Redoglorde sedan vidare for erhillna offerter frin Telia och Ownit, deras olika tj:inster med
prestanda och priser. Jdmforelse gjordes ocks6 med ComHem och Lunds stadsntit.
NAgra roster bland stiimmodeltagarna; att dagens kabelnZit fungerar men att framtaget underlag dr
bra for framtiden; hur med sdkerheten i dagvattenledningarna, tekniken inte allmzint prdvad; dr inte
trAdlcjst internet ldsningen; husen blir mera liittsAlda etc.

Fcireslogs att lbreningen skulle byggu ett eget niit pi omridet till en kostnad av ca 474 tkr inkl
moms i v6ra dagvattenbrunnar. Bordliiggning yrkades dA enligt nzirvarolistan 54 andelsiigare var
ndn'arande och 25 st inte ndrvarande och inte fltt rimtig chans att titta pi florslaget.
Ordf menade att information fanns medtagen i kallelsen och fiigade stzimman om bordliiggning
godkbndes. Stdmman avslog men rcistrdkning begiirdes. l0 rcister lor bordliiggning, varlor
stdmman avslog bordliiggning.
Ordf fiigade stdmman om denna ansig att Mats fiirslag skulle godtas. Sldmman avslog ft)rslaget
att bygga ett fiberniit.

Ordforande tackade Mats ltir ett viil utltirt utredningsarbete.

9. Meddelande om plats dflr stlmmoprotokollet kan hillas til lglngligt
Fdreslogs och beslutades att protokollet delades ut till samtliga fastigheter samt siiftes upp pi
sarnfdl I i ghetens anslagstav Ia.

Mats Ridell

,/z 
-1-

Extra foreningsstamma 0B0B2B

hrist ian Cronquist


